
Referat generalforsamling i Seniorklubben den 19. oktober 2022. 

47 deltagere. 

 

1 – Valg af ordstyrer. 

Formand Flemming Nielsen foreslog på bestyrelsens vegne Poul Winther Andersen som ordstyrer. 

PWA blev herefter valgt som ordstyrer. 

Efter at have konstateret, at der var sket rettidig indkaldelse til generalforsamlingen, gav 

ordstyreren herefter ordet til formanden til pkt. 2 

 

2 – Formandens beretning. 

 

Formandsberetning ved generalforsamling i Herre Senior Golf onsdag den 19. oktober. 

Et år er gået, og det er tid til et lille tilbageblik over året 2022. 

Sidste år startede vinterspillet efter generalforsamlingen, det gør det også i år, nemlig på mandag 

den 24. oktober. 

En lille trofast skare på ca. 30 medlemmer deltog i vinterspillet sidste vinter. For dem som ikke ved 

det, er vinterspillet delt op i 2 afdelinger, nemlig fra nu og indtil jul og fra nytår og til start af 

sommerspil. For at man kunne deltage i præmierne betaltes kr. 100,-. Alle disse penge dækker 

udover præmier også morgenkaffe på første spilledag efter nytår. Alt i alt nogle gode golfdage på 

både sommergreen og vintergreen, her kunne man aflevere scorekort i postkassen, enten mandag 

eller onsdag, det er dog kun den først afleverede som tæller. 

Da det jo ikke er nogen match, bliver scorekortene ikke indberettet af klubben, det skal man selv 

sørge for sammen med markør, og det er kun tællende når der spilles på sommergreens. 

I år startede vi sommerspillet onsdag den 6. april også med morgenkaffe og dernæst en golfrunde. 

Vi har spillet forskellige slags, stableford, slagspil, texas scramble, rød bold, greensome, spil fra rød 

og hvid tee m.m.  

Vi har også haft 2 gange hyggespil med Morgenfruerne plus en udflugt sammen til Bramminge, alle 

med efterfølgende spisning og præmier. Det har været nogle hyggelige runder som jeg mener er en 

rigtig god tradition. Vi har spillet pokalmatch mod Ribe her, hvor vi vandt pokalen. Værre var det 

med jydepottematchen mod Give i Give, og det var ikke fordi vi havde morgenfruerne med. Her 

tabte vi selvom vores 10 bedste spillere havde en gennemsnitsscore på 40,9, så er det vel ingen 

skam at tabe. De var bare bedre. Tak til alle for den gode opbakning til disse arrangementer. Inklusiv 

Morgenfruerne var vi ca. 50 som drog til Give – rigtig flot. 

Hen over året har vi haft lidt turbulens med ledelsen her i klubben, det drejer sig om vores starttider 

og antal huller vi må starte på. Vi i bestyrelsen vil holde fast i vores løbende udgang med start på 

hhv. hul 1 og hul 15. Vi mener det fungerer godt, når banen er lukket til kl. 9,22. Ledelsen mener vi 

alle skal starte på hul 1 og bestille tider i GolfBox. I antal er vi ca. 10% af klubbens medlemmer, 

mange tillige flittige hjælpere i klubben, derfor kan det ikke være rigtigt, de hele tiden forsøger, at 

skære ned på vores tider. Sidste onsdag havde de reduceret vores tider til 1½ time for at sende 12 

hold 18 hul spillere og 2 hold 9 hul spillere ud, det er ikke nogen nem opgave. Dette punkt vil blive 

en af den nye bestyrelses opgaver i det nye år. Det nye indberetningssystem via mobiltelefonen, 



virker rigtig godt, og gør efterfølgende indberetning til GolfBox meget hurtigere, og dermed også 

hurtigere præmieuddeling, så det kan godt være lektien til alle for næste sæson. 

Som forsøg har vi haft lidt oftere gun starter i år, dette har givet lidt mere socialt samvær, blandt 

andet i forbindelse med spisningen, jeg er sikker på restauranten, også mener det er en god ide. 

Måske vi kan få lidt reaktion fra generalforsamlingen om det.  

Hvordan det næste år ser ud med hensyn til vores restaurant, må stå hen i det uvisse. I år har vi ikke 

haft det mindste at klage over. 

Igen vil jeg benytte lejligheden til at sige tak for det flotte fremmøde til vores matcher hen over året. 

Alt i alt kan vi i bestyrelsen se tilbage på en god sæson, med rimeligt vejr og en flot golfbane som vi 

kun kan være stolte af. Som et lille kuriosum skrev formanden i Golfklubben, at han var blevet 

hacket. Det blev jeg også, idet mine bestyrelseskolleger fik besked på at indbetale kr. 5.000,- til en 

konto, som absolut ikke var min. 

Husk hvis I kender nogle, som måske kunne tænke sig at være med til hyggeligt samvær, så tag dem 

endelig med herud. 

Tak for ordet. 

 

Herefter blev beretningen godkendt uden afstemning. 

 

3 – regnskabsaflæggelse 

 
Regnskab for SENIORKLUBBEN - perioden 01.10.2021 - 30.09.2022 

    21/22 

     

Indtægter:     

Vinterspil 30 medlemmer á kr. 100,-  kr. 3.000,00 

Sommerspil 77 medlemmer á kr. 350,-  kr. 26.950,00 

Gæstespiller    kr. 20,00 

Morgenfruerne refunderet andel af præmier   kr. 675,00 

Indtægter i alt    kr. 30.645,00 

 
Udgifter: 

    

Bespisning, Generalforsamling 2021   kr. 7.050,00 

Morgenkaffe, sæsonstart    kr. 4.717,00 

Lommer til gavekort, flag og indgravering Jydepotte  kr. 260,00 

Refunderet præmier til Morgenfruerne   kr. 640,00 

Vin pokalmatch, Ribe    kr. 702,00 

Mødeudgifter    kr. 770,00 

Bankgebyrer (heraf kr. 1.000,- = ændring af fuldmagter)  kr. 2.272,00 

Negative renter    kr. 177,43 

Golfbolde til præmier    kr. 716,00 

Gavekort, Restaurant    kr. 7.490,00 

Gavekort, Proshoppen    kr. 10.730,00 



Udgifter i alt    kr. 35.524,43 

 
Årets resultat 

 
kr. 

 
30.645,00 

 
- 

 
kr. 

 
35.524,43 

 
kr. 

 
-4.879,43 

 
Egenkapital: 

    

Indestående bank 1.10.2021   kr. 28.390,73 

Kontant pr. 1.10.2021    kr. 993,19 

Årets resultat    kr. -4.879,43 

I alt pr. 30.09.2022    kr. 24.504,49 

     

Indestående i bank 30.09.2022   kr. 24.504,49 

 
Varde, den 11. oktober 2022 

Jens Sørensen - kassere r 
   

 
Ovenstående regnskab er d.d. revideret og sammenholdt med bilag, jeg har intet fundet at bemærke. 

Bankbeholdning har jeg konstateret er tilstede. 

Varde, den 12. oktober 2022 

H. C. Hansen - revisor 
    

 

Kassereren bemærkede, at der er mange ikke indløste gavekort, så klubbens formue er mindre 

end det viste. Der har desuden i året løb ikke været udgifter til Nytårskur, der blev aflyst. 

Kassereren anbefaler derfor en kontingentforhøjelse. 

 

Herefter blev regnskabet godkendt uden afstemning. 

 

4 – Fastsættelse af kontingent for det kommende år. 

Bestyrelsens forslag om at ændre kontingent til 400 kr. blev vedtaget uden afstemning 

 

5 – Fastsættelse af max. Antal medlemmer samt handicapbegrænsning. 

Der var bred enighed om, at der ikke var behov for sådanne begrænsninger pt. 

 

6 – Forslag fra medlemmer og bestyrelse 

Der var ikke modtaget nogen forslag. 

 

7 – Valg til bestyrelsen. 

På valg var Flemming Nielsen, Niels Jørgen Madsen, Peder Brogaard og Svend Riddersholm. 

Kun Niels Jørgen Madsen ønskede genvalg. 



Bestyrelsen foreslog Mogens Nielsen, Jan Korsholm og Kristian Broeng. Disse valgtes alle uden 

afstemning. 

 

8 - Valg af suppleanter. 

Som suppleanter valgtes Brian Jensen og Jørgen Peder Djurhus-Nielsen som henholdsvis 1. og 2. 

suppleant. 

 

9 – Valg af revisor. 

H. C. Hansen genvalgtes. 

 

10 – Eventuelt. 

Enkelte bemærkning til eventuelt at øge antallet af gunstarter af hensyn til det sociale. 

Spørgsmål til problemet med skift mellem sommergreen og vintergreen mellem mandag og 

onsdag. I dette tilfælde tæller sommergreens score. 

 

Niels Jørgen fik ordet og takkede de afgående bestyrelsesmedlemmer for deres tid i bestyrelsen. 

De havde alle været i bestyrelsen i mindst 3 år. De fik alle en erkendtlighed i form af en flaske med 

indhold. 

 

Flemming Nielsen takkede den samlede bestyrelse for deres arbejde i de forløbne år. 

 

 

 

Herefter takkede ordstyreren for god ro orden, hvorefter forsamlingen indtog gule ærter. 

 

 

Niels Jørgen Madsen 

referent 

 

 

   
 


